

Alexander Hollerbach

Öffentliches Recht an der Universität Freiburg in der frühen Nachkriegszeit

Aus Anlaß des 100. Geburtstags von Konrad Hesse am 29. Januar 2019

[Public Law at the University of Freiburg in the Early Post-War Period. To Mark the One Hundredth Birthday of Konrad Hesse on January 29, 2019.]

Published in German.

This study in the intellectual history of legal scholarship looks at the re-formation of the study of German public law at the University of Freiburg from 1945 to 1967. It is a historiography of institutions and persons, of debates and of the impact of scholarship. In many ways, this history is archetypical for the renewal and rebirth of German public law scholarship (*Staatsrechtslehre*) under the influence of Germany's new constitution – the *Grundgesetz* of 1949.

Alexander Hollerbach Geboren 1931; Studium der Rechtswissenschaften in Freiburg i. Br., Heidelberg und Bonn; 1957 Promotion; 1964 Habilitation; 1969–96 Ordinarius für Rechts- und Staatsphilosophie, Geschichte der Rechtswissenschaft und Kirchenrecht an der Universität Freiburg i. Br. und Direktor des Seminars für Rechtsphilosophie und Kirchenrecht; 1978 Ordentliches Mitglied der Heidelberger Akademie der Wissenschaften; 2003 juristischer Ehrendoktor der Universität Complutense in Madrid, 2009 theologischer Ehrendoktor der Universität Freiburg i. Br.

Alexander Hollerbach

Öffentliches Recht an der Universität Freiburg in der frühen Nachkriegszeit

Mohr Siebeck

2019. IX, 135 pages.

ISBN 978-3-16-158863-1

hardcover 34,00 €

ISBN 978-3-16-158864-8

eBook PDF 34,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/oeffentliches-recht-an-der-universitaet-freiburg-in-der-fruehen-nachkriegszeit-9783161588631?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104



Mohr Siebeck

Mohr Siebeck GmbH & Co. KG

Postfach 2040

D-72010 Tübingen

info@mohrsiebeck.com

www.mohrsiebeck.com